
 

Протокол 
№ 16 

Днес 11.09.2008 г. от 14.00ч. в Заседателната зала на Младежкия дом се проведе заседание на 
Общински съвет – Монтана. 

В работата на заседанието взеха участие 29 общински съветници. От заседанието отсъстваха 
следните Общински съветници: 

Г-жа Валерия Тодорова 
Г-н Любомир Бояджиев  
Г-н Тодор Борисов Тодоров 
Г-н Златко Тодоров 
В заседанието взеха участие и:  
г-н Златко Живков – Кмет на Община Монтана   
г-н Румен Ангелов – Зам.кмет на Община Монтана 
г-н Тихомир Антонов – Зам.кмет на Община Монтана 
г-н Мариус Конов – Секретар на Община Монтана 
г-жа Соня Тодорова – Дир.Дирекция “ОС” при Община Монтана 
г-н Деян Димитров – Дир.Дирекция “ЕИИР” при Община Монтана 
г-н Александър Герасимов – Дир.Дирекция “ХД” при Община Монтана 
г-н Вивиан Григоров – Дир.Дирекция “ОТС” при Община Монтана 
г-н Любомир Стефанов – Дир.Дирекция “ФСД” при Община Монтана 
Заседанието беше открито и ръководено от г-н Светлин Николов – Председател на ОбС – 

Монтана и от г-н Диман Георгиев – Зам.председател на ОбС – Монтана. 
Г-Н СВЕТЛИН НИКОЛОВ: У-ми дами и г-да, в началото сме на нов политически сезон и 

виждайки бъдещето трябва да Ви кажа, че ни предстои една сериозна работа през следващия период от 
време. Това е подготовката на бюджета за 2009 г., това са проблемите които ежедневно съпътстват 
работата на общината, като орган на местното самоуправление, имайки предвид Общинската 
администрация и нас, като ОбС като колективен орган на местното самоуправление. В началото на 
сезона искам да кажа, а вече направихме и отчет за работата на ОбС, където дадохме положителна 
оценка и се прие отчета за работата на ОбС. Мисля, че всички ние създаваме отговорността си като 
общински съветници и Общинската администрация също и предстоящото ще бъде едно сериозно 
изпитание за нас, тъй като има доста нерешени проблеми в нашата Община, още повече и като 
областен център. Предварително ви е раздаден Дневния ред, искам да обявя, че от 33 общински 
съветници, присъстват 25 на днешната сесия и няма никаква причина да обявя 16-тата сесия за открита. 
Дневния ред предварително ви е раздаден, моля по Дневния ред. Предварително е заявил искане Бойко 
Димитров, заповядай. След това Иван Славчов. 

Д-Р БОЙКО ДИМИТРОВ: У-ми г-н Председател, г-н Кмете, колеги и присъстващи в залата, 
моето предложение по промяна в Дневния ред е следното: Да бъде извадено от Дневния ред на 
днешната сесия Докладна записка №176 от Кмета на Община Монтана по следните съображение. 
Както знаете на последната сесия през месец април беше сформирана Временна комисия за “ОМЦ №1” 
Монтана, която работи два месеца, излезе със съответно Становище и решение, на Кмета и на 
Общинска администрация бяха възложени три основни задачи за изпълнение в срок от един месец. 
Вмествайки се в този срок на 04.09 пред нас има Докладна записка, доста подробна, с доста много 
съображения, които касаят финансовата страна на ОМЦ, касаят освобождаването на предишния 
Управител, касаят предложението за избор на нов Управител. На заседанието на здравната комисия ние 
се срещнахме с д-р Ивайло Иванов, който е предложен от г-н Кмета за Управител на ОМЦ. Проведохме 
една доста продължителна дискусия, той изложи доста голяма част от неговите становища за това, 
какво може да се направи от тук нататък ОМЦ да стъпи на крака и да продължи да работи. През 
последните два, три дни всички вие знаете, че възникнаха доста сериозни дебати в Монтана, защото 
това е един доста костелив орех и има доста заинтересовани страни. На заседанието на здравната 
комисия уточнихме с д-р Ивайло Иванов да представи пред нас в писмен вид един Бизнес-план затова, 
как вижда развитието на ОМЦ напред. В разговор с представители на Българския лекарски съюз /БЛС/ 
те също искат да предложат някой промени, касаещи точките в тази Докладна записка. Освен това са 
депозирани становища от колектив лекари от сградата на ОМЦ, както и инициативен комитет от 
лекари от ОМЦ, които подкрепят предишния Управител, т.с. все още управляващ д-р Жорж 
Вилдирасов. Имайки в предвид сериозността на проблема и смятам, че е много важно и демократично 
да чуем всички страни по въпроса, да видим и това, което д-р Ивайло Иванов ще ни представи и да 
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чуем представителите на БЛС, както и колегите, които работят в сградата на ОМЦ и в самия ОМЦ, 
смятам че тази Докладна записка трябва да бъде разгледана след като чуем и тяхното мнение. Казвам 
го това нещо с пълното съзнание, че на някой може да им се струва някакво забавяне в развитието на 
този въпрос, но по-демократично е да чуем всички и тогава да гласуваме това, което е предложено от 
Общинската администрация. 

Г-Н СВЕТЛИН НИКОЛОВ: Благодаря Ви. Г-н Кмете? Славчов заповядай. 
Г-Н ИВАН СЛАВЧОВ: У-ми г-н Председател, у-ми г-н Кмете, колеги, моето предложение 

съвпада с това на д-р Димитров със следната разлика, той предлага докладната да бъде оттеглена от 
вносителите, аз предлагам тя да отпадне, тъй като съгласно чл. 78, ал. 3 от Правилника за дейността на 
ОбС регламентира, че в случай, че докладната бъде отхвърлена от водещата комисия тя не се разглежда 
по-нататък, а оттеглянето става преди заседанието на водещата комисия. Моето процедурно 
предложение е тази докладна да отпадне от Дневния ред. 

Г-Н СВЕТЛИН НИКОЛОВ: Благодаря. Има направено такова предложение от група 
общински съветници от ГЕРБ депозирано на 09.09.08 г. Има ли други, които желаят да вземат 
отношение по предложения Дневен ред? Заповядай Аврамов. 

Г-Н ДИМИТЪР АВРАМОВ: У-ми г-н Председател, у-ми г-н Кмете, у-ми колеги, предлагам да 
включим в днешния Дневен ред нова точка, а именно на основание чл. 54, ал. 2 от Правилника ви 
предлагам допълнителна точка за оставка на Председателя на ОбС - Монтана. Има Докладна записка 
депозирана съгласно Правилника преди заседанието писмено при Председателя от групата съветници 
на ГЕРБ, мога да ви запозная с текста за да преценим дали да я включим в Дневния ред.  

У-ми дами и г-да общински съветници, в своята ежедневна работа общинския съвет се 
ръководи и координира от неговия Председател, част от чиито задължения са да ръководи 
подготовката на заседанията на съвета, координира работата на постоянните комисии и подпомага 
съветниците в тяхната дейност. Тези негови задължения ясно са регламентирани в чл. 25, т. 2, 4 и 5 от 
ЗМСМА, както и в т. 2, 4 и 6 на чл.16 ал.1 от Правилника за организацията и дейността на Общински 
съвет-Монтана неговите комисии и взаимодействието му с общинската администрация. Считаме обаче, 
че тези задължения не се спазват от настоящия Председател на Общински съвет Монтана, г-н Светлин 
Николов, като основанията ни за това са следните: Първо - На проведената на 24.07.2008 год. сесия на 
общинския съвет от изказването на Кмета на Община Монтана г-н Златко Живков бе установено, че още 
през месец януари тази година г-н Николов е имал информация за сключените от управителя на „ОМЦ 
№1" ЕООД, договори между общинското дружеството и друга фирма, в резултат на които договори 
същото е натрупало дългове за над един милион лева. Въпреки че е разполагал с тази информация в 
продължение на почти половин година, г-н Николов не само че не подпомогна общинските съветници в 
тяхната работа и работата на избраната с решение на ОбС временна комисия, имаща за цел да установи 
действителното състояние на ОМЦ, а напротив укри тази информация до момента на проведената 
последна сесия в края на месец юли. Именно на тази сесия самият г-н Николов призна, че е знаел за нея 
от кмета на общината. Освен това считаме, че Председателя на ОС системно е укривал въпросната 
информация, тъй като от началото на годината до момента от страна на Общинската администрация два 
пъти бяха предлагани отчети за дейността на „ОМЦ № 1" ЕООД, това е годишния отчет за миналата 
година и отчета за шестмесечието и при обсъждането на тези отчети, както в комисиите така и на 
сесиите г-н Николов участваше, но не уведоми съветници за известните обстоятелства. Второ - Считаме, 
че в работата си като Председател на ОбС, г-н Светлин Николов системно не уведомява общинските 
съветници за законосъобразността на актовете /решенията/ на съвета. Като доказателство може да се 
посочи факта, че общинските съветници не бяха уведомени своевременно за спряно от Областния 
управител решение на ОбС № 76/17.04.2008 год., като за същото бяхме уведомени едва в края на юли 
при разглеждане на отчета за дейността на общинския съвет през първото полугодие на 2008 год. Трето 
- Системно, в условията на рецидив, Г-н Председателя умишлено нарушава правилата на Глава VІІІ от 
Правилника за организацията и дейността на ОбС - Монтана, по отношение внасяне, обсъждане и 
приемане на проекти за решения. Твърденията ни за умисъл в тези действия черпим от факта за 
недопустимо г-н Николов да не е прочел, да не чете и да не зная какво пише в Правилника вече 10 
месеца. В чл. 77 ал. 2 от Правилника е записано, че Председателя на ОбС определя водеща постоянна 
комисия за всеки проект, когато се налага обсъждане в повече комисии. Ето и последния, най-
фрапиращ пример за грубо нарушение на разпоредбите на Глава VІІІ от Правилника с Докладна записка 
на Кмета на Община Монтана № 08-01-176/04.09.2008 г., по отношение на „ОМЦ№1” ЕООД. Няма 
писмено определена от Председателя водеща комисия, която да се произнесе на основание чл. 78 ал. 3 
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от Правилника с доклад за приемане, допълване, изменение или отхвърляне на проекто - решението. В 
същата тази алинея е записано: „В случай, че бъде отхвърлен от водещата комисия, проектът за 
решение или докладна записка не подлежи на по-нататъшно разглеждане." Той беше разгледан след 
това във всички останали комисии, на всякъде не беше подкрепен и въпреки, че няма никъде подкрепа 
е включен в днешния проект за Дневен ред. Поради груби погазване и нарушение на правилника от 
Председателя на ОбС Г-н Николов, се стигне до абсурдната ситуация, която ви обяснявам.  Г-н 
Председател, с Вашите некомпетентни действия лишихте и нас, Общинските съветници, от 
възможността на чл. 81, ал. 1, а именно: да дадем писмени предложения по текста на внесения проект, 
до деня, в който водещата комисия пристъпи към разглеждане, а ние имаме аргументирани писмени 
предложения за решение за излизане от тежката ситуация в която е поставено ОМЦ-то. Г-н 
Председател, ако ще развивате тази незаконосъобразна практика за включване в Дневния ред на точка, 
която няма положително становище на нито една комисия, може би целите и омаловажаване на 
работата на тези комисии и тяхното саморазпускане, което ще бъде прецедент. Във връзка с 
гореизложеното за системно неизпълнение на задълженията си, като Председател на ОбС на Монтана и 
на основание чл. 24 ал.3 от ЗМСМА и чл. 14 ал. 1 т. 2 от Правилника за организацията и дейността на 
Общински съвет-Монтана неговите комисии и взаимодействието му с общинската администрация, 

ПРЕДЛАГАМЕ: 
1. Да бъдат прекратени предсрочно правомощията на г-н Светлин Николов Лазаров и 

освободен като Председател на Общински съвет - Монтана 
2. На основание чл.14 ал.4 от Правилника за организацията и дейността на Общински съвет-

Монтана неговите комисии и взаимодействието му с общинската администрация, да бъде произведен 
нов избор на Председател на Общински съвет . 

Благодаря ви. 
Г-Н СВЕТЛИН НИКОЛОВ: Благодаря за предложение, което правите за включване в Дневния 

ред, г-н Аврамов. Има ли други предложения? Йотински, Бойко Димитров, Иво Иванов. 
Г-Н ДИМИТЪР ЙОТИНСКИ: Г-н Председател, г-н Кмете, г-жи и г-да общински съветници и 

гости на днешната сесия, аз не съм изненадан от активната дейност на представителите на политическа 
партия ГЕРБ. Очевидно Бойко иска сваляне на правителството, тук се иска свалянето на Председателя 
на ОбС. Аз не мога да приема на уважавания от мен общински съветник, моя адаш доводите, които са 
изложени и мотивите прочетени от него. Какво имам в предвид? Вие говорите за не компетентност на 
Председателя на ОбС. Какво означава това? Ние за първи път ОбС има Председател от последните 
мандата, които изцяло се занимава и единствено само с дейността на ОбС. Искам да ви припомня 
уважаеми колеги, че когато се разглеждат докладни записки, Председателя на ОбС определя водеща 
комисия и ще ви припомня, че не веднъж, поне на мен, той ми е давал думата, като Председател на ПК 
по Бюджет и финанси и казва: еди кои си, като Председател на еди коя си комисия, водеща по тези 
въпроси. Както ще видите и по т.1 след малко, когато започнем работата на днешната сесия. В 
последния абзац на Вашето предложение за мен не е достатъчно ясен. Ясно е едно, Вие искате 
Председателя на ОбС да бъде сменен. Считам, че мотивите, които са изложени от представителя на 
групата общински съветници в ГЕРБ са не достатъчни, че тези мотиви не са издържани и моето мнение 
е, че Председателя на ОбС Светлин Николов достатъчно добре си върши работата и поставянето на 
въпроса изненадващо да бъде той сменен първо аз считам че не е почтено колеги да го поставите на 
сесията, щом като вашата докладна е внесена така както е Правилника, знам го как е няма да го 
припомням, Вие не давате възможност в другите комисии да бъде разгледан въпроса. Считам, че 
предложението направено от колегите от групата на ГЕРБ да бъде внесено в Дневния ред и да бъде 
разгледано преждевременното освобождаване на Председателя на ОбС не е издържано, аз не мога да го 
подкрепя и считам, че г-н Светлин Николов е един достоен Председател на нашия ОбС. Благодаря.    

Г-Н СВЕТЛИН НИКОЛОВ: Благодаря. Предложения за включване или отпадане от Дневния 
ре. 

Г-Н ДИМИТЪР АВРАМОВ: Това реплика ли беше? 
Г-Н СВЕТЛИН НИКОЛОВ: Ти си направил предложение и съответно има право на още едно 

изказване, което да отрази положително становище по Дневния ред, това го прави Йотински. 
Процедура Бойко Димитров. 

Д-Р БОЙКО ДИМИТРОВ: Реплика на г-н Славчов. Здравната комисия не отхвърля тази 
Докладна записка, ако сте ме чули правилно в началото, а предлага да бъде извадена от Дневния ред, 
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защото има много други съображения, които здравната комисия нямаше време да разгледа. Това не е не 
подкрепяне или отхвърляне на Докладната записка. 

Г-Н СВЕТЛИН НИКОЛОВ: Благодаря. Иво Иванов, заповядайте. 
Г-Н ИВО ИВАНОВ: Г-н Председател, г-н Кмете, колеги, горе долу имам известен опит бил съм 

и Председател на ОбС и мога да кажа, че Светлин Николов се справя перфектно с работата си, това са 
горе-долу на български език казано, из смукано от пръстите неща. Значи, на теб ти трябва думичката 
системно и ти я използваш. Системно, знаеш ли какво означава? Днес, утре, други ден, поредни, значи 
ти отбеляза, че веднъж, говоря на ти просто защото това е много далече от истината, което го 
коментирахме преди малко. Един път Председателя няма право това или един път онова затова е 
системно, такъв довод, на теб ти трябва думичката, защото така е записано в Закона, но това просто не 
е така. Що се отнася до това, дали точката да бъде в Дневен ред. Как да не бъде в Дневния ред точката? 
Ние задължихме Кмета на предната сесия, ако добре си спомняте да предложи пакет от мерки и той с 
цялата си сериозност го предложи и няма как Кмета ако е предложил Председателския съвет да не 
приеме точката в Дневен ред. На Председателския съвет, да, гласувахме точката да влезе в Дневния 
ред. Каква е вината на Председателя на ОбС? Той участва на Председателския съвет с един глас. Що се 
отнася до подпомагането, интересна теза. Няма как Председателя да налее информация на всеки един 
от нас, няма как това да стане. подпомагането означава, че ако г-н Аврамов желае информация за 
състоянието на ОМЦ, г-н Председателя трябва да съдейства, като му осигури среща, като натисне 
администрацията на ОМЦ да му предостави тази информация, но няма как всичко което научи 
Председателя от многобройните срещи непременно да го сведе до знанието на всеки един съветник, 
това просто не влиза в ангажиментите му. Други ден ще поискате съвсем произволна информация, 
която Председателя е научил в свободното си време докато е бил в Горна Вереница и пак ще кажете, че 
системно укрива информация от Горна Вереница за работата, която касае и нас. Това са доводи, които 
много издишат, очевидно е всичко. Така че това в момента просто ни е излишно, имаме един много 
сериозен проблем с ОМЦ. Не е необходимо свързването непременно Председателя с проблема ОМЦ, 
не е виновен Председателя за състоянието на ОМЦ. Така че ви предлагам, спокойно да поемем въздух 
и да продължим напред, като тази точка категорично не влезе в Дневен ред. 

Г-Н СВЕТЛИН НИКОЛОВ: Благодаря. Ивайло Георгиев, след което преминаваме към 
гласуване на направените предложения.  

Г-Н ИВАЙЛО ГЕОРГИЕВ: У-ми колеги, често казано по-абсурдни обвинения към 
Председателя на ОбС едва ли бих могъл и аз да измисля. Колегата Иво Иванов, достатъчно обори всяко 
едно от тях, като обвинение така че аз не бих се спирал на това, но вземам повод от Декларацията и 
много ми хареса думата “системно” и ако има нещо системно в работата на ОбС у-ми колеги това е 
деструктивното поведение на колегите седящи в центъра, колегите от ПП ГЕРБ. Не на последно място 
искам да отбележа, че вие колеги много упорито тръбите, че трябва докладните, материалите в 
работата на ОбС да бъдат внасяни достатъчно рано, много рано представихте това искане за включване 
в Дневен ред. Аз мислех, че поне колегиално ще го направите час преди започване на сесията, поне да 
имаме възможност да се запознаем с него, но това, което чухме е меко казано абсурдно и несериозно. 
Наистина предстои ни сериозна работа, предстоят ни тежки въпроси за решаването като местен 
парламент и аз ви призовавам за едно много по-отговорно и сериозно отношение във вашата работа. 
Благодаря ви. 

Г-Н СВЕТЛИН НИКОЛОВ: Благодаря. Г-н Кмете, Вие като вносител на Докладната записка 
по отношение на проблемите ОМЦ. 

Г-Н ЗЛАТКО ЖИВКОВ: У-ми г-н Председател, дами и г-да съветници, у-ми гости, очевидно е 
че започваме новият политически сезон, бих казал по всички правила на тази политика. Аз искам да 
пожелая на всички, успешна работа за доброто на Монтана. Подкрепа и решение на всичко което касае 
Монтана, без значение какво вещае по някога дори и партийните централи и се надявам, че и до сега в 
работата си и в тези 10 месеца на това издание на ОбС, с което в момента работим заедно мандат 2007-
2011 наистина почти изцяло преобладаващата част се радват, че това е така. Затова желая, първо успех 
на всички в новия политически сезон и се връщам конкретно към днешната сесия. Тъй като има вече 
няколко предложения, четири съм приготвил тук, които получих. Коментирам една от докладните, това 
е Становището за излизане от това състояние на ОМЦ №1, задълженията които има към НАП. Това не 
е първото дружество, което ние спасяваме в третия си мандат вече, имам във всеки един мандат по 
няколко, които мога да посоча и които с общи усилия сме търсили начин да излезем от това състояние. 
Тези, които са виновни затова дружеството да бъде докарано в това състояние те си носят отговорност 
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за действията, които са приели. Затова и на последния ОбС ми беше възложено да внеса Становище за 
излизане от това състояние с предложение за решение. Припомням и другите точки на Решение №139, 
което вие знаете добре, което преобладаващата част също подкрепят и намирам за абсолютно нормално 
– прекратяване на договора, при следваща актуализация и при необходимост да се предвиди 
допълнителна вноска, възлага на Председателя да внесе сигнал до Прокуратурата за действията на 
Управителя, да се потърси отговорност по ТЗ – нормални неща и аз не мисля, че тук мога да добавя 
нещо. Няколко пъти вече разглеждахме тази тема последните 15-20 дни преди да бъде предложено и да 
бъде представена докладната. Това което мога да кажа към днешната дата е, че сме готови с 
предложение по всички решения. Те бяха коментирани в различни комисии в ОбС. На две от 
комисиите бях поканен лично от Председателя на ПК по Общинска собственост г-н Аврамов да 
присъствам на нея. В този период получих няколко предложения допълнително в това число и от вчера 
и които д-р Димитров преди малко спомена някой от тях. Аз искам да кажа това което е добавено към 
предложенията. Аз смятам и се надявам, че ще решим този проблем той не е първия сериозен проблем, 
които е излязъл за да видим в крайна сметка, какво е станало там, кой се е облагодетелствал, кои са 
тези които искат да се облагодетелстват и т.н. Интересни неща ще се получат вероятно, но нека да не 
навлизаме в дебрите на органите, които в момента се занимават с тази проверка. Наше задължение, мое 
като Кмет и ваше като общински съветници е да предложим варианти и мерки за излизане от темата, а 
не да протакаме нещо, което няма как да се протака, защото то логично ще дойде до другия край. 
Имаме декларация от лекари работещи в сградата на ОМЦ, между тези има и такива лекари, които не 
работят в сградата или които са Джи-пита в момента, защото те са участвали в приватизацията на част 
от бившата сграда на ОМЦ, но това ще го оставя настрана. Нормално и разумно е ПК по Общинска 
собственост имат въпрос, че лекарите са поискали подобна среща и е нормално да поискат такава 
среща. Разговора ми вчера завърши с декларация от тяхната обща среща за предложения по отношение 
на Тарифата да има някакво предложение, които те смятат за разумни, като разбира се преди това чуят, 
човека който предлагам за Управител д-р Ивайло Иванов, който е тук и също така трябва да направи 
една програма до следващата седмица вторник или сряда, с която да защити, да обоснове 
икономически, защо се правят тези предложения. Така, че аз смятам, че е нормално да дадем 
възможност на лекарите, които работят вътре и които вчера в коректен и конструктивен тон поставиха 
въпросите си и които също са готови за изменение на Тарифата и не се противопоставяха срещу едната 
от точките, която на практика е “ябълката на раздора”. Искам да ви кажа, че има и друга декларация до 
мен, тя е от колектива на “ОМЦ №1” ЕООД Монтана, която по категориен начин ми заявява, че са 
против смяната на Управителя Жорж Вилдирасов. Притеснявам се да чета надолу, защото може би ще 
разведря обстановката. Да прочета ли? Да, добре – “Настояваме да остане на поста си за да доведе 
нещата до край и да изчисти имиджа на ОМЦ и в частност своя. Запознати сме с лошото финансивото 
състояние в което той пое ръководството на центъра. Оказа се, че там има перманентно лошо 
състояние и т.н. Вярваме, че ще се съобразите” – и те искат среща. Трето предложение, това е на 
групата общински съветници от ГЕРБ, което беше да оттегля докладната, която съм предложил там за 
да има възможност да бъде разглеждана по подробно. Аз смятам, че това също е коректно 
предложение. Единствено не съм съгласен с това, коя поредна точка да бъде. Ако има някои общински 
съветник, такъв опит имаме вече в местното самоуправление, което да ми каже коя по степен е важна 
дали първа или петнадесета, аз не мисля, че това има някакво значение. Да, трябва да се погледне 
внимателно, има такива които го гледат внимателно и дано да го гледат внимателно и като свърши 
тяхното внимателно гледане, ние да се съберем в нашата част. Защото не за първи път ще плащаме 
задължения към НАП. Не е първото дружество, с което за огромно съжаление и изключително 
неудоволствие трябва да се връщаме към него, имаме и други, с които сме се занимавали, като “Слава 
спорт”, “Строителство” ЕООД, да не говоря и за трите мандата, това не е единствения случай. Да не 
говоря за такива, за които се е налагало да взимаме по няколко решения и да покриваме задължения на 
неграмотно и некадърно управление. Затова аз мисля, че в тази си част е съвсем коректно 
предложението, което е дадено тук, за да могат да се видят всички страни и тези които работят там. Аз 
честно казано очаквах такава декларация не от ГЕРБ и от работещите вътре, а от колектива, тук има 25 
подписа на хора, които е нормално да ги чуем, без значение какво си мислят по темата. Вземайки в 
предвид предложенията на лекарския съюз, предложението на ГЕРБ, предложението на комисията по 
Здравеопазване, което смятам за съвсем нормално и имайки в предвид, че нищо драматично няма да се 
случи за седмица или две в този период, защото общината е гарант на много места и при положение, че 
толкова сериозно се заемаме всички с предложението да излезем и имайки в предвид опита на всеки 
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един от вас, които ценя и смятам, че може да дадем разумно предложение, аз ще оттегля на днешното 
заседание за да не вкарвам допълнително напрежение въпреки, че съм готов в тази част да покажа 
основанията за онова, което има вътре, но признавам че за някои от нещата по отношение на тарифите 
за отделни кабинети, за физиотерапии или други има още специфични неща, което е добре може би 
лекарите, които работят вътре да ги погледната и е възможно, не съм казал, че докладната е затворена и 
това е до край да направят някакви предложения. Г-н Председател, дами и г-да съветници, оттеглям 
поредната точка, която касае ОМЦ, първо изпълнявам решението на предишната сесия да внеса 
подобно становище, след като повечето хора ме приканвате за да се поработи още малко и да бъде 
разгледано на следваща сесия, без значение как ще се нарича тя. Ще бъде разгледана на следваща 
сесия, аз оттеглям тази докладна. Искам на нейно място да ви предложа една техническа докладна, 
която е гледана от всички комисии, за това ме уведоми управителя. Докладната е за окончателното 
заличаване на “Обредни дейности” ЕООД/л/, моята информация е, че тя е гледана от комисиите и е 
подкрепена от всички. Нямаме никаква пречка, не трябва да бавим, оказа се че технически трябва да 
добавим още няколко неща за да мине това нещо. Затова правя предложение, на мястото на тази 
докладна да влезе докладната за окончателното заличаване на “Обредни дейности” ЕООД /л/. 
Благодаря ви. 

Г-Н ИВАЙЛО ПЕТРОВ: Процедура. Г-н Кмете, нарекохте дружествата, тези които ги 
изредихте, включително и “Слава спорт” че са некадърно и неграмотно управлявани. Смятам, че имам 
право да се защитя. Действително ОбС навремето отдели една сума за издължаване към НАП на “Слава 
спорт”, тези задължения бяха натрупани в период пак три години, както е ОМЦ натрупало и то за 
времето преди мен. Навремето, когато аз управлявах дружеството не допуснах нито една стотинка да 
бъде натрупана допълнително по моя вина и съм си изплащал редовно задълженията и се чувствам 
обиден затова което квалифицирахте. Направих всичко възможно да погася тези задължения и работех 
съгласно правилника, които все още е в сайта на Община Монтана за дейността на “Слава спорт”, 
приет много преди моето управление и много време преди да бъдат извадени от капитала на 
дружеството етажите, които сега стопанисва Здравната каса. Така че смятам, че не би трябвало да се 
изказвате така и смятам, че и контрола които е упражняван на ОМЦ пак е некадърен и неграмотен. 
Благодаря ви. 

Г-Н СВЕТЛИН НИКОЛОВ: Благодаря на Петров. Само искам да вметна, току що направихте 
нарушение на Правилника, тъй като лично обяснение се прави в края на заседанието. Четете 
Правилника. Благодаря ви. Заповядайте г-н Кмете. 

Г-Н ЗЛАТКО ЖИВКОВ: Г-н Председател, г-н Петров, четете внимателно текста, Вие гледате 
телевизия, слушате радио, слушайте кой какво говори точно. Някъде, в моите думи да има упрек, че 
Вие сте виновен за състоянието на “Спортни имоти”? Аз казах, че за трите мандата има различни 
дружества, никъде не съм казвал, че Вие сте виновен и не сте положили усилия, което в тази част Ви 
прави чест. Никъде не съм казвал. Не се чувствайте задължен в тази част. Никъде не съм Ви обвинил, 
че Вие сте докарали до това състояние “Спортни имоти”. Управлявахте, участвахте, но благодарение 
на предложенията които правихте като управител до мен и аз правих към ОбС ние излязохте от тази 
ситуация. Няма и дума и помен някъде да съм казал, че Вие сте виновен за състоянието, защото Вие 
влязохте в “Спортни имоти” горе долу в същата ситуация в която ще влезе и следващия управител в 
ОМЦ. Не може на този човек, който идва сега и който не носи отговорност за периода в който 
естествено не сте бил управител, това определено смятам за недоразумение и в думите ми никъде не 
съм имал подобно нещо. Казах, че за съжаление това не е първия случай. Това е пореден случай с който 
ние ще се занимаваме за да излезем, да оздравим или да заличим едно дружество. Нямам в този случай 
и намек за лошо или некомпетентно управление в което Вие сте били управител, напротив мисля, че с 
общи усилия то беше доведено до едно нормално състояние и в момента работи.  

Г-Н СВЕТЛИН НИКОЛОВ: Има ли други предложения за включване или отпадане на точки 
от Дневния ред? Заповядай Аспарухов. 

Г-Н ВАЛТЕР АСПАРУХОВ: Като Председател на група, а не по Дневния ред. У-ми г-да 
председатели, у-ми колеги, у-ми г-да от четвъртата власт и у-ми граждани, първо искам да ви се извиня 
че закъснях за сесията, идвам от път направо тук и пропуснах едно много интересно начало. Едно 
интересно начало на новия политически сезон, което може би се явява едно продължение от едно 
горещо лято, което вече отминава. В тази посока искам като Председател на група съветници от БСП, 
както преди 10 месеца, когато сформирахме ОбС положихме клетва, така и сега да заявя пред всички, 
че и в този политически сезон ние ще работим конструктивно, ние ще работим в името на общината и 
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за благото на гражданите на Община Монтана. Това искам много добре да се разбере от всички и до 
голяма степен да спрем с някои, пак ще го кажа нищо, че колегата Тодоров го няма да ме чуе 
пополистични изказвания. Какво ми прави впечатление? Чета местна преса, гледам местна телевизия, 
тук някои колеги от ГЕРБ правят такива изказвания, че когато слушам въпроса за ОМЦ поставен в 
техните уста, аз си задавам на себе си въпроса те чии интереси защитават на ОМЦ или на страната с 
която управителя е направил договора. Престанете да втълпявате на гражданите от Монтана, че 
поликлиниката дължи 1200 000 лв., всички знаем особено ние като общински съветници, точно този 
въпрос в какво състояние е в момента. Имаме решение на Окръжен съд, да обжалва се, но знаете че 
това не е последна инстанция за обжалване. Не бива да заблуждаваме ние гражданите и да казваме, да 
ама там ако си платят, какво ще стане, взеха поликлиниката. Как така ние като институция ОбС, 
Общинска администрация ще допуснем един такъв акт, или ние сме безсилни и се предаваме. Станала е 
някаква сделка там, тази сделка е обявена за нищожна и ние се съгласяваме с това само и само да има 
някакъв конфликт, да има приказки и както онази вечер Слави Трифонов се изрази  накрая ще кажем 
Правителството е виновно. Това ми е молбата, нека когато говорим пред гражданите да поставяме 
проблемите ясно. Да, никой не отрича това което е станало, не е приятно, но не може и по този начин. 
Понеже пропуснах тук някакво Искане за което съжалявам защото съществото не му разбрах, но 
разбрах че се иска оставката на Председателя на ОбС за нещо системно, не разбрах за какво системно и 
то се иска от ПП ГЕРБ от съветниците. Това си го обяснявам от това че наистина политическия сезон 
не само в нашия ОбС, но и Парламента започна, хората са се прибрали от почивки и вие колеги вече 
получавате инструкции какво да правите. Получили сте инструкцията и ето ставате и искате оставката 
на Председателя на ОбС, вие в други ден може да поискате оставката и на Кмета нищо че е 
мажоритарно избран. Аз ви питам, къде бяхте преди 15 дни, когато дойде писмо за боклука на София 
да дойде в Монтана, къде бяхте вие тогава? Защо тогава не изразихте мнение да кажете, ние сме “за”, 
ние сме “против”, или тогава нямаше кои да ви даде инструкции как да реагирате? Просто се скрихте, 
затраехте си, а сега в един момент… Мислех, че като се открие сесията, отсъствах помолих г-н 
Николов, като представител на БСП, председателите ще направят едно поздравление за успешна работа 
с което искам да завърша, до поздравя всички общински съветници за ползотворна и успешна работа. 
Да се дистанцираме малко от някой други политически амбиции, а да гледаме какво става в нашата 
къща, мисля че така ще започнем, а ние какво започваме със скандал. Въпреки това, пожелавам на 
всички ползотворна работа през новия сезон. Благодаря ви. 

Г-Н СВЕТЛИН НИКОЛОВ: Благодаря на г-н Аспарухов. Има ли нови искания за 
предложения, изказване на мнения, становища. Не виждам. Преминаваме към гласуване, а именно 
прекратяване на дебатите по предложения Дневния ред. Моля онези от вас, които са “за” прекратяване 
на дебатите по Дневния ред да гласува със “за”  

27 / 0 / 0 
Приема се 
Преминаваме към гласуване на предложенията. Тъй като г-н Кмета оттегли Докладната записка, 

относно ОМЦ под №17, няма да го подлагам на гласуване. Подлагам на гласуване предложението, 
което направиха ГЕРБ и след това г-н Кмета по отношение на включването на новата докладна за 
“Обредни дейности” ЕООД /л/ с №177. 

Моля онези от вас, които са “за” включване в днешния Дневен ред искането на ГЕРБ за 
оставката на Председателя на ОбС, моля да гласува “за” включване в Дневния ред 

6 / 20 / 3 
Не се приема 
Моля онези от вас, които са “за” включване в Дневния ред на докладна записка №08-01-177, за 

допълване на Решение №111 да гласуват за включване в Дневния ред. 
29 / 0 / 0 
Приема се 
Който е “за” провеждане на днешната сесия по този Дневен ред, който е предложен с 

допълненията и оттеглянията да гласува “за” 
29 / 0 / 0 
Приема се 

ДНЕВЕН РЕД: 
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1. 08-01-160/01.09.08г. Докладна записка от Златко Живков – Кмет на Община Монтана, 
относно ползване на банков кредит (кредитна линия) за обезпечаване на временен недостиг на средства 
по бюджета на община Монтана. 

2. 08-01-161/01.09.08 г. Докладна записка от Златко Живков – Кмет на Община Монтана, 
относно предложение на училища от община Монтана, които за учебната 2008/2009 г. да придобият 
статут на общински средищни училища. 

3. 08-01-164/02.09.08 г. Докладна записка от Златко Живков – Кмет на Община Монтана, 
относно формиране на паралелки с пълняемост под минималния норматив съгласно Наредба №7 от 
29.12. 2000 г. за учебната 2008/2009 г. и осигуряване на допълнителни средства от общински бюджет за 
обезпечаване на учебния процес в тези училища.  

4. 08-01-175/02.09.08 г. Докладна записка от Златко Живков – Кмет на Община Монтана, 
относно, проектопредложение на Община Монтана по ОП „Регионално развитие”, Приоритетна ос 1: 
„Устойчиво и интегрирано градско развитие”, Операция 1.4: „Подобряване на физическата среда и 
превенция на риска”. 

5. 08-01-162/01.09.08 г. Докладна записка от Златко Живков – Кмет на Община Монтана, 
относно подробен  устройствен  план /ПУП/ - парцеларен план на трасе за канализационни колектори 
по съществуващ полски път и поземлени имоти по опис до имот с идентификатор 48489.3.526 в 
землище Монтана – отреден за обект”Пречиствателна станция за отпадъчни води гр.Монтана, 
България”. 

6. 08-01-165/02.09.08 г. Докладна записка от Златко Живков – Кмет на Община Монтана, 
относно даване съгласие за  изработване на проект за изменение на ПУП-ПР за УПИ XІV, кв. 166, гр. 
Монтана, преобразуване на част от имот публична общинска собственост в частна общинска 
собственост с цел замяна. 

7. 08-01-166/02.09.08 г. Докладна записка от Златко Живков – Кмет на Община Монтана, 
относно продажба на терен – частна общинска собственост, поземлен имот с ид.№48489.5.354  по 
кадастралната карта на гр.Монтана. 

8. 08-01-169/02.09.08 г. Докладна записка от Златко Живков – Кмет на Община Монтана, 
относно продажба на терен – частна общинска собственост, поземлен имот  с ид.№48489.5.355  по 
кадастралната карта на гр.Монтана. 

9. 08-01-167/02.09.08 г. Докладна записка от Златко Живков – Кмет на Община Монтана, 
относно продажба на поземлен имот с идентификатор 48489.13.392, по кадастралната карта на гр. 
Монтана. 

10. 08-01-168/02.09.08 г. Докладна записка от Златко Живков – Кмет на Община Монтана, 
относно даване съгласие за обявяване  на част от поземлен имот с идентификатор 48489.5.46 за частна 
общинска собственост, изработване на проект за изменение на ПУП-ПРЗ за имота и решение за 
продажба на обособените УПИ. 

11. 08-01-170/02.09.08 г. Докладна записка от Златко Живков – Кмет на Община Монтана, 
относно продажба на поземлен имот с идентификатор 48489.13.443, по кадастралната карта на гр. 
Монтана. 

12. 08-01-171/02.09.08 г. Докладна записка от Златко Живков – Кмет на Община Монтана, 
относно продажба  на имот с  № 4.253 – частна общинска собственост. 

13. 08-01-172/02.09.08 г. Докладна записка от Златко Живков – Кмет на Община Монтана, 
относно учредяване на възмездно право на ползване върху недвижим имот №000321 - представляващ - 
нива от 2.101 дка, земя по чл.19 от Закона за собствеността и ползуването на земеделските земи в 
землището на с. Долно Белотинци, общ. Монтана за срок от 1 (една) година в полза на Стефан 
Димитров Йорданов - земеделски производител, за настаняване на пчелни семейства. 

14. 08-01-173/02.09.08 г. Докладна записка от Златко Живков – Кмет на Община Монтана, 
относно продажба  на поземлен  имот с ид.№ 48489.1.186 – частна общинска собственост. 

15. 08-01-174/02.09.08 г. Докладна записка от Златко Живков – Кмет на Община Монтана, 
относно съгласие за изработване на подробен устройствен план  /ПУП/ и учредяване право на 
прокарване на отклонения от общи мрежи  и съоръжения на техническата инфраструктура през  
общински имот в м.”Клено” землище с. Трифоново. 

16. 08-01-163/01.09.08 г. Докладна записка от Златко Живков – Кмет на Община Монтана, 
относно молба от Стефка Георгиева Ангелова за  опрощаване на дължими държавни вземания /здравно  
осигурителни вноски и ДОО/. 
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17. 08-01-177/04.09.08 г. Докладна записка от Златко Живков – Кмет на Община Монтана, 
относно окончателно заличаване на “Обредни дейности” ЕООД (л) 

18. Питания.   
 
Г-Н СВЕТЛИН НИКОЛОВ: Искам преди точка първа да кажа няколко думи. Възмутен съм от 

тези чудовищни неща, които чух по отношение на моята работа, като системен и човек, който вече е в 
позиция на рецидив и не изпълнява задълженията си, като Председател на ОбС, това е чудовищно и 
повече не искам да го коментирам. Благодаря. 

 
ТОЧКА ПЪРВА: 08-01-160/01.09.08г. Докладна записка от Златко Живков – Кмет на 

Община Монтана, относно ползване на банков кредит (кредитна линия) за обезпечаване на 
временен недостиг на средства по бюджета на община Монтана. 

 
Г-Н СВЕТЛИН НИКОЛОВ: Преминаваме към обсъждането на т.1 от Дневния ред. Моля 

вносителите. Председателите на комисиите? Водеща комисия, Йотински заповядай. 
Г-Н ДИМИТЪР ЙОТИНСКИ: Г-н Председател, г-н Кмете, г-жи и г-да общински съветници за 

пореден път през последните години разглеждаме Докладна записка от Кмета на общината за ползване 
на банков кредит /кредитна линия/ за обезпечаване на временен недостиг на средства по бюджета на 
Община Монтана. През последните години повтарям, това стана практика и виждаме, че правилно се 
прилага от страна на Общинската администрация. Комисията по Бюджет и финанси подкрепя 
Докладната записка от Кмета на общината и прави предложение за допълнение в т.3 по методиката да 
се добави “без обезпечение – 10 точки” и в т.2б от методиката да се добави “до 0,5% - 7 точки”. 
Благодаря. 

Г-Н СВЕТЛИН НИКОЛОВ: Благодаря на г-н Йотински. Моля Председателите на ПК, които 
искат да изразят мнения. Предварително ви е раздадено предложението, систематизирано за всички 
точки по днешния Дневен ред. Администрацията заявява, че приема това предложение на ПК по 
Бюджет и финанси. Има ли някой, който желае да вземе отношение по тази точка? Заповядай Крум 
Милетиев. 

Г-Н КРУМ МИЛЕТИЕВ: Г-н Председател, дами и г-да общински съветници, в допълнение на 
това, което каза г-н Йотински ще добавя, че тези предложения са направени с цел да се спестят 
разходи. Първото предложение е дадено, ако банките предложат кредит без обезпечение, оценяването 
на ипотека за този размер кредит ще струва някъде около 1 300 лв. включени такси и комисионни. 
Двете предложения, които са направени от тази комисия са с тази цел за да се спестят разходите по 
обслужването на кредити, а не на самия кредит. Голяма част от нас, които са ползвали кредит знаят, че 
цената на кредита не е само лихвения процент, това е нашето предложение и мисля, че е разумно. 
Надявам се да го имате в предвид.        

Г-Н СВЕТЛИН НИКОЛОВ: Благодаря. Има ли други желаещи? Не виждам. Тъй като имаше 
изказване преминаваме към прекратяване на разискванията. Моля за тишина в залата. Моля онези от 
вас, които са “за” прекратяване на разискванията да гласуват “за” 

28 / 0 / 0 
Приема се 
Тъй като тази точка се гласува с квалифицирано мнозинство поименно, моля за поименно 

гласуване 
 

 Поименно 
гласуване 

 Поименно 
гласуване 

Ангелина  Стоичкова за Камелия  Трифонова за 
Бойко  Димитров за Крум  Милетиев за 
Борис  Тачев за Любомир Бояджиев  ---- 
Валерия  Тодорова ---- Любомир  Иванов ---- 
Валтер  Аспарухов за Найден  Найденов за 
Веселин Игнатов за Нистор  Каменов за 
Диман Костадинов за Павел  Цочев за 
Димитър  Аврамов за Петко  Петков за 
Димитър  Йотински за Пламен  Мечков за 
Емил  Ангелов за Росен Белчев за 
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Златко  Тодоров ---- Светозар Григоров за 
Ивайло  Георгиев за Светлин Николов за 
Ивайло  Петров за Станислав Станоев за 
Иван  Славчов за д-р Тодоров ---- 
Иво  Гигов за Тодор  Тодоров за 
Иво  Иванов за Христо  Кастрев за 
Ивета  Станкова  за 

 
28 / 0 / 0 
Приема се 
Разбира се с корекциите, които бяха направени от комисията. 

Решение 
№158 

На основание чл.З от Закона за общинския дълг, във връзка с чл.21. ал. 1. т. 10 от 
ЗМСМА и чл.24. т.2 от Закона за общинските бюджети 

Общински съвет - Монтана 
Реши: 

1. Одобрява кредитна линия за 2009 год. в размер на 500 000 /петстотин хиляди/ 
лева и краен срок за погасяване 25.12.2009 год., финансовите параметри и критериите за 
оценка на офертите. 

2. Упълномощава Кмета на Община Монтана след проведена процедура по Закона за 
обществените поръчки да сключи договор за кредитна линия за 2009 г. в размер на 500 000 
/петстотин хиляди/ лева с търговската банка, предоставила най-изгодни условия за 
Общината. 

3. Кредитната линия да бъде обезпечена е общински имот-частна собственост VІ-ти 
етаж от административна сграда, бул.”Ал.Стамболийски” № 6, Парцел II, кв.157, град 
Монтана. 

 
ТОЧКА ВТОРА: 08-01-161/01.09.08 г. Докладна записка от Златко Живков – Кмет на 

Община Монтана, относно предложение на училища от община Монтана, които за учебната 
2008/2009 г. да придобият статут на общински средищни училища. 

 
Г-Н СВЕТЛИН НИКОЛОВ: Преминаваме към т.2 от днешния Дневен ред, с №161. 

Вносителите? Г-н Кмете, заповядайте. 
Г-Н ЗЛАТКО ЖИВКОВ: У-ми г-н Председател, дами и г-да съветници, това е една 

традиционна докладна обикновено най-важната за началото на Септември поне засега винаги е било 
така, когато определяме маломерните паралелки за текущата учебна година. В случая за определянето 
на статут на общински средищни училища, но училищата, които приемат ученици. С едно Решение на 
МОН имаме едно учебно заведение ОУ в Смоляновци, което е защитено училище веднъж, втори път е 
средищно за което с усилията на доста хора смятам се стига в момента до едно положително решаване 
на въпроса с учебното заведение в най-голямото село на територията на Община Монтана. Средищни 
са училища, които приемат ученици това са І-во ОУ, ІІ-ро СОУ, V-то СОУ, VІ-то ОУ, както и всички 
учебни заведения в селата, които имаме, извън Студено буче, където не отговаряме на никакви 
критерии, нормативи за да поискаме и това. Затова аз мисля, че във връзка с определянето, нормален 
вариант да предложим на Министерски съвет и да искаме подкрепа, която би била добра и полезна за 
оптимизацията на училищната мрежа в Община Монтана. Затова и благодаря за подкрепата в 
комисиите, когато сте гледали докладната. Отново казвам, една от най-важните подобно решение и 
подобно одобрение на средищните училища ще донесе доста боноси и една по-нормално и по-спокойна 
среда на тези учебни заведения, които ние предлагаме в момента за средищни. Отново казвам имам в 
предвид, че Смоляновци е и в двата хем защитено хем средищно, така че благодаря за подкрепата на 
докладната. 

Г-Н СВЕТЛИН НИКОЛОВ: Благодаря Ви. Има ли някой, който желае да вземе отношение по 
този въпрос? Не виждам. Преминаваме към гласуване. Гласуването по тази точка е обикновено с 
обикновено мнозинство. Моля онези от вас, които са “за” предложението за решение да гласуват “за” 
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27 / 0 / 0 
Приема се 

Решение 
№159 

На основание § 6в, ал. 2 от ЗНП и чл. 21, ал. 2 от ЗМСМА 
Общински съвет - Монтана 

Реши: 
1. Предлага на Министерски съвет за учебната 2008/2009 г. да бъдат определени за 

средищни в община Монтана следните училища: 
ОУ “Св. Св. Кирил и Методий” - с. Габровница; 
ОУ “Васил Левски” – с. Смоляновци; 
ОУ “Христо Ботев” – с. Д-р Йосифово; 
ІІ СОУ “Н. Й. Вапцаров” –  гр. Монтана; 
V СОУ “Хр. Ботев” –  гр. Монтана; 
І ОУ “Св. Св. Кирил и Методий” – гр. Монтана; 
VІ ОУ “Л. Каравелов” – гр. Монтана. 
2. Възлага на Кмета на Община Монтана изпълнение на решението.  
 
ТОЧКА ТРЕТА: 08-01-164/02.09.08 г. Докладна записка от Златко Живков – Кмет на 

Община Монтана, относно формиране на паралелки с пълняемост под минималния норматив 
съгласно Наредба №7 от 29.12. 2000 г. за учебната 2008/2009 г. и осигуряване на допълнителни 
средства от общински бюджет за обезпечаване на учебния процес в тези училища.  

 
Г-Н СВЕТЛИН НИКОЛОВ: Преминаваме към т.3 от Дневен ред, с №164. Вносителите? Г-н 

Кмете, заповядайте. 
Г-Н ЗЛАТКО ЖИВКОВ: Г-н Председател, дами и г-да съветници, добавка към предишната 

сесия. От следващата учебна година след промяна на Наредбата най-вероятно вече ОбС-ти ще отпадне 
това изискване за подкрепа, то ще бъде урегулирано и нормативно така че мисля че и се надявам че 
това ще бъде последния път в който ще разглеждаме подобна тема. Естествено, онова което има като 
предложение за маломерни паралелки е направено. Искам да уведомя вас, тъй като в понеделник е 
първия учебен ден на новата учебна година и аз се надявам, че всеки един според възможностите си ще 
може да участва и трябва да се чувства съпричастен. 40% от децата на цялата Област Монтана учат в 
Монтана в професионалните гимназии и в средно общообразователните училища, така че мога да ви 
кажа в тази част на годината, че всичко което касае ремонти, закуски, транспорт, получихме още един 
автобус 15-местен вчера от МОН по проект след работата ни по училищната мрежа, аз мисля, че това 
няма да бъде последен. Искам да ви уведомя, че са обезпечени всички подлежащи до 16 год., това е 
задължение на всяка една българска община с транспорт в рамките на съответната община. Така че, до 
тук беше свършена доста добра работа. Смятам, че в понеделник съвсем спокойно ще започне новата 
учебна година на територията на Община Монтана, така както и в цялата страна. Благодаря ви за 
разбирането и за подкрепата, която показахте по двете докладни на Хуманитарни дейности. 

Г-Н СВЕТЛИН НИКОЛОВ: Благодаря Ви. Други които желаят да вземат отношение има ли? 
Има положителни становища на комисиите, които разгледаха въпроса. Не виждам. Преминаваме към 
гласуване. Моля, онези от вас, които са “за” предложенията за решения по т.3 от днешния Дневен ред 
да гласуват “за” 

27 / 0 / 0 
Приема се 

  Решение 
№160 

На основание чл.11, ал.1,2 от Наредба №7/29.12.2000 г. и чл.21, ал.2 от ЗМСМА 
Общински съвет - Монтана 

Реши: 
І. Да бъдат формирани за учебната 2008/2009 г. паралелки с пълняемост под 

минималния норматив за брой ученици в паралелка както следва: 
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1. ОУ “Св. Св. Кирил и Методий” – с. Габровница: 
Една самостоятелна паралелка шести  клас - 17 ученици; 
Една самостоятелна паралелка седми  клас - 14 ученици; 
Една самостоятелна паралелка осми клас - 10 ученици. 
2. ОУ “Христо Ботев” – с. Д-р Йосифово: 
Една слята паралелка първи и втори клас - 13 ученици; 
Една слята паралелка трети и четвърти клас - 11 ученици; 
Една слята паралелка пети и седми клас - 15 ученици;  
Една слята паралелка шести и осми клас - 13 ученици. 
3. ОУ “Св. Св. Кирил и Методий” – с. Студено буче: 
Една слята паралелка първи и втори клас – 10 ученици; 
Една слята паралелка трети и четвърти клас –7 ученици. 
Една слята паралелка пети  и седми клас – 18 ученици. 
Една слята паралелка шести и осми клас – 21 ученици. 
ІІ. Да се осигурят от общинския бюджет, функция “Образование”, дейност 

“Общообразователни училища” допълнителни средства за обезпечаване на учебния процес в 
училищата с формирани маломерни паралелки за учебната 2008/2009 г., както следва: 

1. ОУ “Св. Св. Кирил и Методий” – с. Габровница – 3 985, 02 лв.; 
2. ОУ “Христо Ботев” – с. Д-р Йосифово – 4904, 64 лв.; 
3. ОУ “Св. Св. Кирил и Методий” – с. Студено буче – 4598,10 лв. 
ІІІ. Възлага на Кмета на Община Монтана изпълнение на решенията. 

 
ТОЧКА ЧЕТВЪРТА: 08-01-175/02.09.08 г. Докладна записка от Златко Живков – Кмет на 

Община Монтана, относно, проектопредложение на Община Монтана по ОП „Регионално 
развитие”, Приоритетна ос 1: „Устойчиво и интегрирано градско развитие”, Операция 1.4: 
„Подобряване на физическата среда и превенция на риска”. 

 
Г-Н СВЕТЛИН НИКОЛОВ: Преминаваме към т.4 от Дневен ред, с №175, отнасяща се до 

проектопредложение и даване съгласие на Община Монтана за участие по Оперативна програма по 
регионално развитие /ОПРР/. Вносителите? Няма. От залата? Тук има направени предложения от 
различните комисии, при проектирането и съответно при работата на този проект да се има в предвид 
още три кръстовища, които са записани в обобщените предложения от работата на комисиите. Има ли 
някой, който желае да вземе отношение по този въпрос? Валтер Аспарухов, заповядай. 

Г-Н ВАЛТЕР АСПАРУХОВ: У-ми колеги, като Председател на ПК по Евроинтеграция и 
проекти ние разгледахме докладната, разговаряхме и с органите на полицията, които ни запознаха с 
целта на самото предложение и единодушно подкрепихме тази докладна. Аз ви приканвам това да го 
направим и в момента в залата, като считам че ако преди три години нямахме светофари, сега вече се 
гордеем че имаме светофари  гради ни придобива все по-хубав европейски облик. Мисля, че с 
поставянето на едни такива наблюдателни системи и камери ще допринесат за още по-добрия облик на 
града. На първо място това ще бъде една превенция за скоростите, с които се движат шофьори, 
мотористи, за безопасността на движението ще бъде един курс. Понеже Председателя спомена, че от 
други комисии има предложение за още три кръстовища, ние зададохме въпроса на господата от 
полицията – те разглеждали ли са техническия проект, до колко и как са запознати – те казаха, че са го 
работили със софийска фирма и проекта е отворен. Така че дали ще бъдат още три кръстовища или още 
пет кръстовища, зависи от финансовия ресурс с който ние ще разполагаме. Понеже, същността на 
докладната не е да гледаме техническия проект, а да подкрепим и да вземем едно решение, с което да 
дадем възможност да се кандидатства по проекта както е записано, по ОПРР, аз ви приканвам да 
гласуваме “за”. Благодаря ви. 

Г-Н СВЕТЛИН НИКОЛОВ: Благодаря на Аспарухов. Заповядайте г-н Кмете. 
Г-Н ЗЛАТКО ЖИВКОВ: Г-н Председател, дами и г-да съветници, колеги, аз мисля че с 

подобни докладни започва истината за развитието на българските общини в условията в членството ни 
в ЕС. Искам само да обясня, тъй като не видях никъде да е записано тук, по ОПРР в мярка 1.4 това с 
което кандидатстваме в момента е за 9 000 000 лв., от 1 000 000 до 10 000 000 лв. с 9 000 000 лв., аз се 
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надявам да мине. Това не е единственото нещо което се надявам да мине и съм убеден, че това нещо 
трябва да го докараме до успешен край с помощта на регионалното звено на полицията. По отношение 
на проекта, системата по видео наблюдение с добавките които направихте за кръстовищата, за 
площадките и всичко останало аз смятам, че в значителна степен ще реши една значителна част от 
въпросите свързани със сигурността на гражданите. Понеже г-н Аспарухов преди малко каза, 
светофарите са 13, от другата седмица ще бъдат 14. Това го казвам не с някакво чувство на гордост, 
защото в Труд ме цитираха, че цитирате че преди българина е имал две деца и една кола, а сега има 
едно дете и две коли. При двойното нарастване на автомобилите от 20 на 40 хил. през последните 8 
год., това което ми дадоха от статистиката като прогноза за следващите са още 5 хил. искаме или не 
искаме по това се различава градовете от селата за ужас на някои съседни наши общини с които се 
шегувам. Натиска в града от МПС-та в следващия период ще стане още по-голям. След понеделник ще 
стартира не единственото кръстовище, защото на едно място прочетох, че съм казал че единственото 
кръстовище, което има светофар на ЖП прелез в България, дадоха много трудно разрешение, казаха че 
такова до сега не са давали на прелез, но това е най-натовареното ни кръстовище. Искам да кажа, че от 
понеделник тези три които са за годината, централния на кръстовището, на “Поп Харитон”, там където 
е подхода продължението на “П.Хитов” за влизането в “Младост” и третия е на „Св. Кл. Охридски” и 
„Христо Ботев”, вървят по програмата, само използвам повода да кажа. Това е едно от условията след 
това да бъдат включени в системата за видео наблюдение, тъй като това са точките, които и според 
КАТ потока става много голям и колкото и да изглежда на някого невероятно понеделниците и 
петъците има трафик. Така че това е една много добре докладна, ние имаме право на една мярка с една, 
както се казва целим се право в десятката и ако това нещо стане, аз се надявам и ви благодаря за 
подкрепата и за разбирането и това което направихте. Това няма да е единствената мярка и 
единствената ОП по която готвим пакет за атака, това го правят всички български общини ще видим 
кой до къде ще успее и какво ще успеем да направим, но това е едно много добро предложение, дано 
повече гледаме подобни докладни, а не част от другите за съжаление с които също трябва да се 
занимаваме, защото това е наше задължение общо. Така че благодаря ви, става въпрос за проекто 
предложение за 9 000 000 лв., понеже беше пропуснато в докладната. Благодаря ви. 

Г-Н СВЕТЛИН НИКОЛОВ: Благодаря Ви. Иво Иванов, заповядай. 
Г-Н ИВО ИВАНОВ: Г-н Председател, г-н Кмете, колеги, комисията по Местно самоуправление 

а и виждам, че ПК по Обществен ред има предложения. Тази по Место самоуправление предложението 
е към този списък да се добави и района на Общински пазар и градинката около него, както и 
кръстовище на ул. ”Климент Охридски” и ул. “Парта”, трябва да кажа, че подкрепям и предложението 
на ПК по Обществен ред, защото логиката на предишните предложения е и входно-изходната посока 
към Лом и Видин и кв.”Кошарник”, тя естествено трябва да попадне под едно такова видео 
наблюдение. Мисля че, няма проблем да ги гласуваме тези допълнителни предложения разбира се 
когато дойде момента до техническата част, но така или иначе да влезнат вътре в този списък. Нещо 
като реплика на г-н Кмета, следващото кръстовище, което трябва да има светофари е другото 
кръстовище с прелез по средата, така че Монтана трябва да има две в България, защото в момента в 
който ги наредихме няколко кръстовища там става непроходимо, въпреки усилията на чест от екипа на 
КАТ. 

Г-Н СВЕТЛИН НИКОЛОВ: Благодаря на г-н Иванов. Има ли други желаещи? Не виждам. 
Преминаваме към прекратяване на разискванията. Моля, онези от вас, които са “за” прекратяване на 
разискванията да гласува “за”      

28 / 0 / 0 
Приема се 
Гласуваме предложението на комисиите да влязат в Докладната записка в т.1, като 

предложенията на комисиите, да зачетем работата на комисиите. Нямам никакви намерения да правя 
предложение за преструктуриране на тези комисии, както беше заявено тук. Моля онези от вас, които 
са съгласни с направените предложения за допълнения от ПК по Местно самоуправление, Бюджет и 
финанси и ПК по Обществен ред да гласуват “за” 

27 / 0 / 0 
Приема се 
Моля онези от вас, които са “за” предложението за решение с току що направеното допълнение 

да гласуват “за” 
28 / 0 / 0 
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Приема се 
Решение 
№161 

На основание чл. 21, ал. 1, т. 23 от ЗМСМА  
Общински съвет - Монтана 

Реши: 
1. Дава съгласие Община Монтана да кандидатства с проектопредложение по 

Оперативна програма „Регионално развитие”, Операция 1.4 “Подобряване на физическата 
среда и превенция на риска” за изграждане на система за наблюдение на публично достъпните 
елементи на градската среда, както следва: 

- Входно-изходно кръгово движение от гр. София; 
- кръстовище на булевардите „Христо Ботев” и „Ал. Стамболийски”; 
- кръстовище на булевардите „3-ти Март” и „Парта”; 
- кръстовище на булевардите „3-ти Март” и „Ал. Стамболийски”; 
- кръстовище на бул. „3-ти Март” и ул. „Св. Кл. Охридски”; 
- площад „Жеравица”; 
- кръстовище на улиците „Патриарх Евтимий” и „Веренишка”; 
- Парк „Слънчева градина”; 
- Ж.п. гара; 
- Римската крепост; 
- Стената на язовир „Огоста”; 
- Парк „Огоста”; 
- “Общинска пазар” ЕООД и градинката около него; 
- кръстовище на ул. ”Климент Охридски” и ул. “Парта”; 
- булевард “Трети март” между ул. “Парта” и ул. ”Климент Охридски”; 
- входно-изходната част по посока Лом и Видин към кв.”Кошарник”. 
2. Възлага изпълнението на горното решение на Кмета на Община Монтана. 
 
ТОЧКА ПЕТА: 08-01-162/01.09.08 г. Докладна записка от Златко Живков – Кмет на 

Община Монтана, относно подробен  устройствен  план /ПУП/ - парцеларен план на трасе за 
канализационни колектори по съществуващ полски път и поземлени имоти по опис до имот с 
идентификатор 48489.3.526 в землище Монтана – отреден за обект”Пречиствателна станция за 
отпадъчни води гр.Монтана, България”. 

 
Г-Н СВЕТЛИН НИКОЛОВ: Преминаваме към т.5 от Дневен ред с №162, относно одобряване 

на ПУП. Вносителите? Заповядайте г-н Кмете. 
Г-Н ЗЛАТКО ЖИВКОВ: Г-н Председател, дами и г-да съветници, колеги, много важна 

докладна е тази. Това е искане на МОСВ и на МЗГ, това е важен елемент за да реализираме най-
големия проект европейски на Монтана Пречиствателна станция за отпадъчни води. Въпреки че като 
гледам как реализирахме проекта с ДЕПО-то има моменти, че съжалявам че ни дават за пример затова, 
че има две три в страната такива, защото почват да ни включват във всякакви комбинации, каквито 
общо взето гражданите не приемат. Наше задължение в рамките на този период сега Септември да 
вземем подобно решение за главния колектор. Г-н Ангелов в тази част ми помогна, които ходи на 
месечните срещи и европейски мониторинг който при нас го има при реализиране на този проект, така 
че това е преминаването през земеделски земи изискване е и затова трябва час по скоро да го преминем 
за да успеем да се включим надявам се още следващата година 2009 г. да свалим от гърба си един 
товар, мечта за поколения монтанчани от повече от 100 год., което ще е обща заслуга и работа за 
реализиране на този проект. Така че благодаря ви за разбирането и за подкрепата. Това е също една 
докладна, както предишната, която има отношение към реализирането на Градската Пречиствателна 
станция за отпадъчни води. 

Г-Н СВЕТЛИН НИКОЛОВ: Благодаря Ви. Моля за отношение по тази Докладна записка. 
Заповядай Станоев. 
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Г-Н СТАНИСЛАВ СТАНОЕВ: Вече ме е страх да не наруша реда. Имам въпрос към тази 
точка, които искам тук да си го изясним преди да гласуваме ако е възможно. Г-н Кмете, г-да 
Председатели, колеги, аз искам да си изясня към тази точка само един въпрос и той е: ние след като 
построим този колектор ще ни се промени ли цената на водата? За мен е много важно това нещо, 
защото в момента ние гледахме точките с ВиК, значи всичко е супер хубаво, ние се стараем, зададох 
въпрос, които сигурно ще има лош отговор, но ние трябва да знаем, ще се промени ли цената на водата 
след като построим колектора. Искам да го чуя от Вас. ВиК изказаха мнение но за мен те не са органа, 
който трябва да се изкажат. 

Г-Н СВЕТЛИН НИКОЛОВ: Благодаря Станоев. Нищо, че не е по темата, заповядайте г-н 
Кмете. 

Г-Н РУМЕН АНГЕЛОВ: Аз ще отговоря. Г-н Председател, у-ми г-н Станоев, дали ще се 
увеличи цената на канализационната вода това ще стане най-вероятно след две години ясно. Когато се 
направи пълния разчет за обслужването на тази пречиствателна станция. Да, може би ще се увеличи 
цената на канализационната вода, но чувствително ще стане към фирмите които произвеждат отпадна 
такава вода, която не отговаря на изискванията на съответните органи и по този начин натоварват 
Градската пречиствателна станция /ГПС/ при тях ще е значително увеличението на цената на 
канализационната вода. Докато за битовите абонати може би цената ще бъде леко коригирана,   но това 
ще стане ясно след две години, когато се направят калкулациите. Знаете че в Закона за управление на 
отпадъците е залегнал принципа, че замърсителя плаща, а всеки гражданин на Монтана се явява такъв 
така че той ще трябва да си плати замърсяването което прави на водата, но това ще стане по късно. Не 
знам какво е мнението на ВиК, но те ще са бъдещия оператор, който ще обслужва ГПС. 

Г-Н СВЕТЛИН НИКОЛОВ: Има ли други, които да желаят да вземат отношение по този 
въпрос? Не виждам. Преминаваме към гласуване на прекратяване на разискванията. Моля, онези от 
вас, които са “за” прекратяване на разискванията по този въпрос да гласуват “за” 

27 / 0 / 0 
Приема се 
Моля, онези от вас, които са проекта за решение да стане решение на днешната сесия, да 

гласуват “за” 
27 / 0 / 0 
Приема се 

Решение 
№162 

На основание чл. 129, ал. 1 от ЗУТ и чл. 21, ал. 1, т. 11 от ЗМСМА  
Общински съвет - Монтана 

Реши: 
Одобрява Подробен  устройствен  план /ПУП/ - парцеларен план на трасе за 

канализационни колектори по съществуващ полски път и поземлени имоти по опис до имот с 
идентификатор 48489.3.526 в землище Монтана – отреден за обект ”Пречиствателна станция за 
отпадъчни води гр.Монтана, България”, както следва: 

1.1. Главен колектор I с дължина - 3222 л.м. през имоти с идентификатор 48489.6.068; 
48489.4.283; 48489.4.262; 48489.5.132; 48489.5.057; 48489.3.407; 48489.3.420; 48489.3.398; 
48489.3.428; 48489.3.434; 48489.3.436; 48489.3.446; 48489.3.336; 48489.3.441; 48489.3.354; 
48489.3.333; 48489.3.330; 48489.3.302; 48489.3.304; 48489.3.337; 48489.3.435; 48489.3.519; 
48489.4.271; 48489.4.285; 48489.4.467; 48489.6.070 и 48489.6.689 по кадастралната карта на 
гр.Монтана – общинска публична или частна собственост.  

1.2. Главен колектор II – 1565 л.м. до шахта № 22 на Главен колектор I през имоти с 
номера 000750; 000453; 000688; 072019; 000455; 000456 и 000777 по картата на възстановената 
собственост на землище с. Николово, Община Монтана - общинска публична или частна 
собственост. 

 
ТОЧКА ШЕСТА: 08-01-165/02.09.08 г. Докладна записка от Златко Живков – Кмет на 

Община Монтана, относно даване съгласие за  изработване на проект за изменение на ПУП-ПР 
за УПИ XІV, кв. 166, гр. Монтана, преобразуване на част от имот публична общинска 
собственост в частна общинска собственост с цел замяна. 
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Г-Н СВЕТЛИН НИКОЛОВ: Преминаваме към т.6 от Дневен ред с №165. Вносителите? Няма. 

Комисиите? Не виждам. Становищата на комисиите са положителни и тъй като става на въпрос за 
имоти, които от публична собственост преминават в частна общинска и съответно от частна в 
публична общинска собственост гласуването е поименно, за което моля всеки да изрази своето 
отношение 

 
 Поименно 

гласуване 
 Поименно 

гласуване 
Ангелина  Стоичкова за Камелия  Трифонова за 
Бойко  Димитров за Крум  Милетиев за 
Борис  Тачев за Любомир Бояджиев  ---- 
Валерия  Тодорова ---- Любомир  Иванов за 
Валтер  Аспарухов за Найден  Найденов за 
Веселин Игнатов за Нистор  Каменов за 
Диман Костадинов за Павел  Цочев за 
Димитър  Аврамов за Петко  Петков ---- 
Димитър  Йотински за Пламен  Мечков за 
Емил  Ангелов за Росен Белчев за 
Златко  Тодоров ---- Светозар Григоров за 
Ивайло  Георгиев за Светлин Николов за 
Ивайло  Петров за Станислав Станоев за 
Иван  Славчов за д-р Тодоров ---- 
Иво  Гигов за Тодор  Тодоров за 
Иво  Иванов за Христо  Кастрев Въздържал се 
Ивета  Станкова  за 

    
27 / 0 / 1 
Приема се 

 Решение 
№163 

На основание чл.21, ал.1, т.8 от ЗМСМА, във връзка чл. 6, ал. 1 и ал. 2 от ЗОС; чл. 
134, ал. 2, т. 2 и чл. 135, ал. 2 от ЗУТ, във връзка с чл. 45 от НРПУРОИ  

Общински съвет - Монтана 
Реши: 

1. Дава съгласие да бъде  изработен проект за частично изменение на ПУП-ПР, за УПИ 
ХІV, кв. 166 с обща площ 837.80 кв.м., предвиждащ образуването на два нови УПИ: 

- УПИ ХІV от 523.60 кв.м., като към него за урегулирането му се включват – 70.40 
кв.м., от който 34.80 кв.м. са публична общинска собственост и 35.60 кв.м. са частна 
общинска собственост; 

- УПИ ХVІ от 314.20 кв.м., при урегулирането му 70.40 кв.м., се изключват и  попадат 
в улица. 

2. Обявява за публична общинска собственост част от пл. №1175а, кв. 166 от 70.40 кв.м., 
която попада в улица за урегулиране на УПИ ХVІ. 

3. Обявява за частна общинска собственост част от тротоарно пространство с площ от 
34.80 кв.м., която се  включва в УПИ ХІV. 

4. Дава съгласие след изпълнение на горните точки  за замяна на 70.40 кв.м. частна 
общнска собственост със 70.40 кв.м., част от имот собственост на Иванка Кръстева Добрева и 
на Милка Кръстева Георгиева, при която поради равностойността на имотите не се налага 
допълнително заплащане. 

5. Възлага на Кмета на Община Монтана изпълнението на горното решение. 
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ТОЧКА СЕДМА: 08-01-166/02.09.08 г. Докладна записка от Златко Живков – Кмет на 
Община Монтана, относно продажба на терен – частна общинска собственост, поземлен имот с 
ид.№48489.5.354  по кадастралната карта на гр.Монтана. 

 
Г-Н СВЕТЛИН НИКОЛОВ: Преминаваме към следваща т.7 от днешния Дневен ред, а именно 

продажба на терен – частна общинска собственост Докладна записка с №166. Вносителите? Няма. 
Моля от залата, има ли някой, който да желае да вземе отношение? Заповядайте г-н Аврамов. 

Г-Н ДИМИТЪР АВРАМОВ: У-ми г-н Председател, у-ми г-н Кмете, тази точка и следващите 
касаят продажба на частна общинска собственост, тъй като на нас все още не ни е предоставен план за 
това нещо, тема която сме разисквали на всички сесии по такъв казус – продажба на общинска 
собственост. Ние нашето отношение сме го заявили още тогава и докато не ни бъде изготвен такъв 
план ние не можем да подкрепим тези продажби, както и на комисии така и тук на сесията.   

Г-Н СВЕТЛИН НИКОЛОВ: Благодаря. Заповядайте г-н Кмете. 
Г-Н ЗЛАТКО ЖИВКОВ: Г-н Председател, г-да съветници, г-н Аврамов, за да не се включваме 

и на другите, защото предстоят подобни нататък, ще кажа ползвайте сайта на Община Монтана вече 
това което искахте там ще видите срещу всеки имот общинска собственост над 600 вече, какво е 
записано, какво е извадено. Много скоро това нещо ще бъде готово до край, за какъв имот става на 
въпрос, за какво е предложен, има ли го, със съответния акт вътре. В момента вече на сайта са качени 
около 600, но актовете са над 1 000, така че в много скоро време ще имате пълния набор от всичко 
което има там. Гласуването на тази точка и следващите, както добре знаете е гласуване за изпълнение 
на общинския бюджет на Монтана или не. Това е въпросната истина ние сме го коментирали много 
пъти, знае се мнението на част от Вашата група затова че това нещо не трябва да става. Изпълнението 
не е на 0,2% към днешната дата, разбира се то е под това което все още имаме да изпълним в рамките 
на годината. Ние към това добавяме нови проекти и нови неща, затова аз мисля, че всички тези 
решения това и следващите трябва да бъдат подкрепени иначе в края на Януари следващата година 
живот и здраве ще ви покажа едно по-различно изпълнение отколкото гражданите на Монтана очакват 
благодарение на подобно нещо. Няма нарушение на нито една законова процедура за изпълнение на 
тези търгове, това не е само сега това е и в предходния период. Нямаме обжалване на тези процедури 
нито нещо друго, което да е по-различно от това което има вътре. Ваше мнение е разбира се да решите 
какво да направите, но искам да кажа, че много скоро съвсем всички ще бъдат вкарани там засега са 
над 600 и срещу всеки стой зоната и за какво е предвидено. 

Г-Н СВЕТЛИН НИКОЛОВ: Благодаря Ви г-н Кмете. Има ли други, които желаят да вземат 
отношение? Не виждам. Преминаваме към процедура прекратяване на разискванията. Моля, онези от 
вас, които са “за” прекратяване на разискванията да гласуват “за” 

26 / 0 / 0 
Приема се 
Тези докладни записки за продажбите са с поименно гласуване, поради което моля за поименно 

гласуване всеки един от Вас 
 

 Поименно 
гласуване 

 Поименно 
гласуване 

Ангелина  Стоичкова за Камелия  Трифонова за 
Бойко  Димитров за Крум  Милетиев за 
Борис  Тачев за Любомир Бояджиев  ---- 
Валерия  Тодорова ---- Любомир  Иванов за 
Валтер  Аспарухов за Найден  Найденов Въздържал се 
Веселин Игнатов  Нистор  Каменов за 
Диман Костадинов за Павел  Цочев за 
Димитър  Аврамов против Петко  Петков ---- 
Димитър  Йотински за Пламен  Мечков за 
Емил  Ангелов за Росен Белчев Въздържал се 
Златко  Тодоров ---- Светозар Григоров за 
Ивайло  Георгиев за Светлин Николов за 
Ивайло  Петров против Станислав Станоев Въздържал се 
Иван  Славчов Въздържал се д-р Тодоров ---- 
Иво  Гигов за Тодор  Тодоров за 
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Иво  Иванов за Христо  Кастрев Въздържал се 
Ивета  Станкова  за 

 
20 / 2 / 5 
Приема се 

Решение 
№164 

На основание чл. 21, ал. 1, т. 8 от ЗМСМА, чл. 35, ал. 1 и чл. 41, ал. 2 от ЗОС, във 
връзка с чл. 43, ал. 1 от НРПУРОИ  

Общински съвет - Монтана 
Реши: 

1. Обявява продажбата чрез публичен търг с явно наддаване на поземлен имот с 
ид.№48489.5.354 по кадастралната карта на гр.Монтана, с площ от 3 403.00 кв.м., по пазарни 
цени, след оценка от оценител на имоти. 

2. Одобрява пазарната оценка на поземлен имот с ид.№ 48489.5.354, изготвена от 
оценител на имоти в размер на 680 600.00лв/шестотин и осемдесет хиляди и шестотин лева/, 
без ДДС. 

3. Възлага на Кмета на Община Монтана изпълнение на горните решения. 
 
ТОЧКА ОСЕМА: 08-01-169/02.09.08 г. Докладна записка от Златко Живков – Кмет на 

Община Монтана, относно продажба на терен – частна общинска собственост, поземлен имот  с 
ид.№48489.5.355  по кадастралната карта на гр.Монтана. 

 
Г-Н СВЕТЛИН НИКОЛОВ: Преминаваме към следваща т.8 от днешния Дневен ред, а именно 

продажба на терен – частна общинска собственост Докладна записка с №169. Има ли някой, който 
желае да вземат отношение? Не виждам. Моля за поименно гласуване  

 
 Поименно 

гласуване 
 Поименно 

гласуване 
Ангелина  Стоичкова за Камелия  Трифонова за 
Бойко  Димитров за Крум  Милетиев за 
Борис  Тачев за Любомир Бояджиев  ---- 
Валерия  Тодорова ---- Любомир  Иванов за 
Валтер  Аспарухов за Найден  Найденов Въздържал се 
Веселин Игнатов ---- Нистор  Каменов за 
Диман Костадинов за Павел  Цочев за 
Димитър  Аврамов против Петко  Петков за 
Димитър  Йотински за Пламен  Мечков за 
Емил  Ангелов за Росен Белчев Въздържал се 
Златко  Тодоров ---- Светозар Григоров за 
Ивайло  Георгиев за Светлин Николов за 
Ивайло  Петров против Станислав Станоев ---- 
Иван  Славчов Въздържал се д-р Тодоров ---- 
Иво  Гигов за Тодор  Тодоров за 
Иво  Иванов за Христо  Кастрев Въздържал се 
Ивета  Станкова  за 

 
21 / 2 / 4 
Приема се 

Решение 
№165 

На основание чл.21, ал.1, т.8 от ЗМСМА, чл.35, ал.1 и чл.41, ал.2 от ЗОС, във 
връзка с чл.43, ал.1 от НРПУРОИ 

Общински съвет - Монтана 
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Реши: 
1. Обявява продажбата чрез публичен търг с явно наддаване на поземлен имот с ид.№ 

48489.5.355 по кадастралната карта на гр.Монтана, с площ от 1 199.00 кв.м., по пазарни цени, 
след оценка от оценител на имоти. 

2. Одобрява пазарната оценка на поземлен имот с ид.№ 48489.5.355, изготвена от 
оценител на имоти в размер на 239 800.00 лв./двеста тридесет и девет хиляди и осемстотин 
лева/, без ДДС. 

3. Възлага на Кмета на Община Монтана изпълнение на горните решения. 
 
Г-Н СВЕТЛИН НИКОЛОВ: По предложение на група съветници обявявам 15 мин. почивка. 
След почивката в залата присъстват 24 съветника имаме необходимото мнозинство и можем да 

започнем работа.  
 
 
ТОЧКА ДЕВЕТА: 08-01-167/02.09.08 г. Докладна записка от Златко Живков – Кмет на 

Община Монтана, относно продажба на поземлен имот с идентификатор 48489.13.392, по 
кадастралната карта на гр. Монтана. 

 
Г-Н СВЕТЛИН НИКОЛОВ: Продължаваме с т.9 от Дневен ред с №167. Моля вносителите? 

Няма От  залата. Не виждам. Тук има само редакционна поправка след “94,00” трябва да се запише 
“кв.м.” Преминаваме към поименно гласуване  

 
 Поименно 

гласуване 
 Поименно 

гласуване 
Ангелина  Стоичкова за Камелия  Трифонова за 
Бойко  Димитров за Крум  Милетиев за 
Борис  Тачев за Любомир Бояджиев  ---- 
Валерия  Тодорова ---- Любомир  Иванов за 
Валтер  Аспарухов за Найден  Найденов Въздържал се 
Веселин Игнатов ---- Нистор  Каменов ---- 
Диман Костадинов за Павел  Цочев за 
Димитър  Аврамов ---- Петко  Петков за 
Димитър  Йотински за Пламен  Мечков за 
Емил  Ангелов за Росен Белчев Въздържал се 
Златко  Тодоров ---- Светозар Григоров за 
Ивайло  Георгиев за Светлин Николов за 
Ивайло  Петров против Станислав Станоев ---- 
Иван  Славчов Въздържал се д-р Тодоров ---- 
Иво  Гигов ---- Тодор  Тодоров за 
Иво  Иванов за Христо  Кастрев Въздържал се 
Ивета  Станкова  за 

 
19 / 1 / 4 
Приема се 

Решение 
№166 

На основание чл. 21, ал. 1, т. 8 от ЗМСМА, чл. 35, ал. 1 и чл. 41, ал. 2 от ЗОС, във 
връзка с чл. 43 и чл. 55 от НРПУРОИ 

Общински съвет - Монтана 
Реши: 

1. Обявява продажбата на поземлен имот с идентификатор 48489.13.392, по 
кадастралната карта на гр. Монтана с площ от 94.00 /деветдесет и четири/ кв.м., чрез 
публичен търг с явно наддаване. 
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2. Одобрява оценката на имота, изготвена от оценител на имоти в размер на 16 960.00 
/шестнадесет хиляди, деветстотин и шестдесет/ лева. 

3. Възлага на Кмета на Община Монтана изпълнението на горното решение 
 
ТОЧКА ДЕСЕТА: 08-01-168/02.09.08 г. Докладна записка от Златко Живков – Кмет на 

Община Монтана, относно даване съгласие за обявяване на част от поземлен имот с 
идентификатор 48489.5.46 за частна общинска собственост, изработване на проект за изменение 
на ПУП-ПРЗ за имота и решение за продажба на обособените УПИ. 

 
Г-Н СВЕТЛИН НИКОЛОВ: Продължаваме с т.10 от Дневен ред с №168. Вносителите? Няма 

От  залата. Не виждам. Преминаваме към поименно гласуване  
 

 Поименно 
гласуване 

 Поименно 
гласуване 

Ангелина  Стоичкова за Камелия  Трифонова за 
Бойко  Димитров за Крум  Милетиев за 
Борис  Тачев за Любомир Бояджиев  ---- 
Валерия  Тодорова ---- Любомир  Иванов ---- 
Валтер  Аспарухов за Найден  Найденов Въздържал се 
Веселин Игнатов ---- Нистор  Каменов ---- 
Диман Костадинов за Павел  Цочев за 
Димитър  Аврамов ---- Петко  Петков за 
Димитър  Йотински за Пламен  Мечков за 
Емил  Ангелов за Росен Белчев Въздържал се 
Златко  Тодоров ---- Светозар Григоров за 
Ивайло  Георгиев за Светлин Николов за 
Ивайло  Петров против Станислав Станоев ---- 
Иван  Славчов Въздържал се д-р Тодоров ---- 
Иво  Гигов ---- Тодор  Тодоров за 
Иво  Иванов за Христо  Кастрев Въздържал се 
Ивета  Станкова  за 

 
18 / 1 / 4 
Приема се 

Решение 
№167 

На основание чл.21, ал.1, т.8 от ЗМСМА, във връзка чл.6, ал. 1, чл.35, ал. 1 и чл. 
41, ал. 2 от ЗОС; чл. 134, ал.1, т. 1 и т. 2 от ЗУТ и чл. 43, ал. 1 от НРПУРОИ 

Общински съвет - Монтана 
Реши: 

1. Обявява за частна общинска собственост част от поземлен имот с идентификатор 
48489.5.46, по кадастралната карта на гр. Монтана с площ от 4772.00 /четири хиляди 
седемстотин седемдесет и два/ кв.м., който по подробния устройствен план на града е от 
западната страна на ул. “Индустриална” между о.к.49-о.к.11-о.к.1329. 

2. Дава съгласие да бъде  изработен проект за частично изменение на ПУП-ПРЗ, за 
имота по т.1,  предвиждащ образуването на четири нови УПИ: 

- УПИ VІІІ, кв. 10 /поземлен имот с идентификатор 48489.5.351 /с площ 2 888.00 /две 
хиляди, осемстотин осемдесет и осем/ кв.м. за “обществено обслужване”; 

- УПИ ІХ, кв.10 /поземлен имот с идентификатор 48489.5.352 /с площ 639.00 
/шестстотин тридесет и девет/ кв.м.  за “техничеста инфраструктура”  

- УПИ Х, кв. 10 /поземлен имот с идентификатор 48489.5.353 /с площ 645.00 /шестотин 
четиридесет и пет/ кв.м. за “обществено обслужване” 
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- УПИ ХХІ, кв.10 /поземлен имот с идентификатор 48489.5.357 /с площ 600.00/ 
шестотин/ кв.м. за “обществено обслужване”,  

 за които след влизане в сила на заповедта за одобрение да се съставят актове за частна 
общинска собственост. 

3. Обявява за продажба, чрез публичен търг с явно наддаване, следните поземлени 
имоти, по кадастралната карта на гр. Монтана: 

- поземлен имот с идентификатор 48489.5.351, с площ 2 888.00 /две хиляди, 
осемстотин осемдесет и осем/ кв.м.; 

- поземлен имот с идентификатор 48489.5.353, с площ 645.00 /шестотин четиридесет и 
пет/ кв.м.; 

- поземлен имот с идентификатор 48489.5.357, с площ 600.00 /шестотин/ кв.м. 
4. Одобрява изготвената оценка от оценител на имоти в размер на:   
- за поземлен имот с идентификатор 48489.5.351 – 433 200.00 /четиристотин тридесет и 

три хиляди и двеста/ лева, без ДДС, 
- за поземлен имот с идентификатор 48489.5.353 – 96 750.00 /деветдесет и шест хиляди 

седемстотин и петдесет/ лева, без ДДС, 
- за поземлен имот с идентификатор 48489.5.357 – 90 000.00 /деветдесет хиляди/лева, 

без ДДС. 
5. Възлага на Кмета на Община Монтана изпълнението на горните решения 
 
ТОЧКА ЕДИНАДЕСЕТА: 08-01-170/02.09.08 г. Докладна записка от Златко Живков – 

Кмет на Община Монтана, относно продажба на поземлен имот с идентификатор 48489.13.443, 
по кадастралната карта на гр. Монтана. 

 
Г-Н СВЕТЛИН НИКОЛОВ: Продължаваме с т.11 от Дневен ред с №170. Вносителите? Няма 

От  залата? Преминаваме към поименно гласуване  
 

 Поименно 
гласуване 

 Поименно 
гласуване 

Ангелина  Стоичкова за Камелия  Трифонова за 
Бойко  Димитров за Крум  Милетиев за 
Борис  Тачев за Любомир Бояджиев  ---- 
Валерия  Тодорова ---- Любомир  Иванов за 
Валтер  Аспарухов за Найден  Найденов за 
Веселин Игнатов ---- Нистор  Каменов ---- 
Диман Костадинов за Павел  Цочев за 
Димитър  Аврамов ---- Петко  Петков за 
Димитър  Йотински за Пламен  Мечков за 
Емил  Ангелов за Росен Белчев за 
Златко  Тодоров ---- Светозар Григоров за 
Ивайло  Георгиев за Светлин Николов за 
Ивайло  Петров за Станислав Станоев ---- 
Иван  Славчов Въздържал се д-р Тодоров ---- 
Иво  Гигов ---- Тодор  Тодоров за 
Иво  Иванов за Христо  Кастрев за 
Ивета  Станкова  за 

 
23 / 0 / 1 
Приема се 

Решение 
№168 

На основание чл.21, ал.1, т. 8 от ЗМСМА и чл.35, ал.1 и чл. 41, ал. 2 от ЗОС, във 
връзка чл.43 и чл. 55 от НРПУРОИ 

Общински съвет - Монтана 
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Реши: 
1. Обявява продажбата на поземлен имот с идентификатор 48489.13.443, по 

кадастралната карта на гр. Монтана с площ от 121.00 /сто двадесет и един/ кв.м., чрез 
публичен търг с явно наддаване. 

2. Одобрява оценката на имота, изготвена от оценител на имоти в размер на 21 830.00 
/двадесет и една хиляди, осемстотин и тридесет/ лева. 

3. Възлага на Кмета на Община Монтана изпълнението на горното решение. 
 
ТОЧКА ДВАНАДЕСЕТА: 08-01-171/02.09.08 г. Докладна записка от Златко Живков – 

Кмет на Община Монтана, относно продажба  на имот с  № 4.253 – частна общинска собственост. 
 
Г-Н СВЕТЛИН НИКОЛОВ: Продължаваме с т.12 от Дневен ред с №171. Моля за отношение. 

Вносителите? Няма От  залата? Преминаваме към поименно гласуване  
 

 Поименно 
гласуване 

 Поименно 
гласуване 

Ангелина  Стоичкова за Камелия  Трифонова за 
Бойко  Димитров за Крум  Милетиев за 
Борис  Тачев за Любомир Бояджиев  ---- 
Валерия  Тодорова ---- Любомир  Иванов за 
Валтер  Аспарухов за Найден  Найденов за 
Веселин Игнатов ---- Нистор  Каменов ---- 
Диман Костадинов за Павел  Цочев за 
Димитър  Аврамов ---- Петко  Петков за 
Димитър  Йотински за Пламен  Мечков за 
Емил  Ангелов за Росен Белчев за 
Златко  Тодоров ---- Светозар Григоров за 
Ивайло  Георгиев за Светлин Николов за 
Ивайло  Петров за Станислав Станоев ---- 
Иван  Славчов за д-р Тодоров ---- 
Иво  Гигов ---- Тодор  Тодоров за 
Иво  Иванов за Христо  Кастрев за 
Ивета  Станкова  за 

 
24 / 0 / 0 
Приема се 

Решение 
№169 

На основание чл.21, ал.1, т.8 от ЗМСМА, чл.35, ал.1 от ЗОС и във връзка с чл.43, 
ал.1 от НРПУРОИ 

Общински съвет - Монтана 
Реши: 

1. Обявява продажбата чрез публичен търг с явно наддаване на имот с № 4.253, 
землище Монтана, местността “Мало поле”, с площ от 273.50 кв.м., по пазарна оценка, 
изготвена от оценител на имоти. 

2. Одобрява пазарната оценка на оценител на имоти за имот с № 4.253 в размер на 
6 900.00 /шест хиляди и деветстотин/ лв. 

3. Възлага на Кмета на община Монтана изпълнение на горното решение. 
 
ТОЧКА ТРИНАДЕСЕТА: 08-01-172/02.09.08 г. Докладна записка от Златко Живков – 

Кмет на Община Монтана, относно учредяване на възмездно право на ползване върху недвижим 
имот №000321 - представляващ - нива от 2.101 дка, земя по чл.19 от Закона за собствеността и 
ползуването на земеделските земи в землището на с. Долно Белотинци, общ. Монтана за срок от 1 
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(една) година в полза на Стефан Димитров Йорданов - земеделски производител, за настаняване 
на пчелни семейства. 

 
Г-Н СВЕТЛИН НИКОЛОВ: Продължаваме с т.13 от Дневен ред с №172. Вносителите? Няма 

От  залата? Преминаваме към поименно гласуване  
 

 Поименно 
гласуване 

 Поименно 
гласуване 

Ангелина  Стоичкова за Камелия  Трифонова за 
Бойко  Димитров за Крум  Милетиев за 
Борис  Тачев за Любомир Бояджиев  ---- 
Валерия  Тодорова ---- Любомир  Иванов за 
Валтер  Аспарухов за Найден  Найденов за 
Веселин Игнатов ---- Нистор  Каменов ---- 
Диман Костадинов за Павел  Цочев за 
Димитър  Аврамов ---- Петко  Петков за 
Димитър  Йотински за Пламен  Мечков за 
Емил  Ангелов за Росен Белчев за 
Златко  Тодоров ---- Светозар Григоров за 
Ивайло  Георгиев за Светлин Николов за 
Ивайло  Петров за Станислав Станоев за 
Иван  Славчов за д-р Тодоров ---- 
Иво  Гигов за Тодор  Тодоров за 
Иво  Иванов за Христо  Кастрев за 
Ивета  Станкова  за 

 
26 / 0 / 0 
Приема се 
 

Решение 
№170 

На основание чл.21, ал.1, т.8 от ЗМСМА и чл.58, ал.3 от НРПУРОИ 
Общински съвет - Монтана 

Реши: 
1. Учредява възмездно право на ползване върху недвижим имот №000321, 

представляващ - нива от 2.101 дка - земя по чл.19 от Закона за собствеността и ползуването на 
земеделските земи в землището на с. Долно Белотинци, общ. Монтана за срок от 1 (една) 
година в полза на Стефан Димитров Йорданов - земеделски производител, за настаняване на 
пчелни семейства.  

2. Базисната годишна наемна цена за отдаване под наем за настаняване на пчелни 
семейства върху земеделски земи извън регулация е в размер на 30.00 лв./дка, на основание 
Решение №275 от Протокол №33/07.07.2005 год. на Общински съвет Монтана 

3. Възлага на Кмета на Община Монтана изпълнението на горните решения. 
 
ТОЧКА ЧЕТИРИНАДЕСЕТА: 08-01-173/02.09.08 г. Докладна записка от Златко Живков – 

Кмет на Община Монтана, относно продажба  на поземлен  имот с ид.№ 48489.1.186 – частна 
общинска собственост. 

 
Г-Н СВЕТЛИН НИКОЛОВ: Продължаваме с т.14 от Дневен ред с №173. Моля за отношение. 

Администрацията? Няма От  залата? Не виждам. Преминаваме към поименно гласуване  
 

 Поименно 
гласуване 

 Поименно 
гласуване 

Ангелина  Стоичкова за Камелия  Трифонова за 
Бойко  Димитров за Крум  Милетиев за 
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Борис  Тачев за Любомир Бояджиев  ---- 
Валерия  Тодорова ---- Любомир  Иванов за 
Валтер  Аспарухов за Найден  Найденов за 
Веселин Игнатов ---- Нистор  Каменов ---- 
Диман Костадинов за Павел  Цочев за 
Димитър  Аврамов за Петко  Петков за 
Димитър  Йотински за Пламен  Мечков за 
Емил  Ангелов за Росен Белчев за 
Златко  Тодоров ---- Светозар Григоров за 
Ивайло  Георгиев за Светлин Николов за 
Ивайло  Петров за Станислав Станоев за 
Иван  Славчов за д-р Тодоров ---- 
Иво  Гигов за Тодор  Тодоров за 
Иво  Иванов за Христо  Кастрев за 
Ивета  Станкова  за 

 
27 / 0 / 0 
Приема се 

Решение 
№171 

На основание чл.21, ал.1, т.8 от ЗМСМА, чл.35, ал.1 от ЗОС и във връзка с чл.43, 
ал.1 от НРПУРОИ 

Общински съвет - Монтана 
Реши: 

1. Обявява продажбата чрез публичен търг с явно наддаване на поземлен имот с ид.№ 
48489.1.186, землище Монтана, местността “Бандерата”, с площ от 3 542.00 кв.м., по пазарна 
оценка, изготвена от оценител на имоти. 

2. Одобрява пазарната оценка на оценител на имоти за поземлен имот с ид.№ 
48489.1.186 в размер на 9 100.00 /девет хиляди и сто/ лв. 

3. Възлага на Кмета на Община Монтана изпълнение на горното решение. 
 
ТОЧКА ПЕТНАДЕСЕТА: 08-01-174/02.09.08 г. Докладна записка от Златко Живков – 

Кмет на Община Монтана, относно съгласие за изработване на подробен устройствен план  
/ПУП/ и учредяване право на прокарване на отклонения от общи мрежи  и съоръжения на 
техническата инфраструктура през  общински имот в м.”Клено” землище с. Трифоново. 

 
Г-Н СВЕТЛИН НИКОЛОВ: Продължаваме с т.15 от Дневен ред с №174. Моля за отношение. 

От Администрацията? От  залата? Не виждам. Само една корекция в т.1 на втория ред е записано “по 
картата на възстановената собственост на с.Сумер” да се запише “с.Трифоново”. Преминаваме към 
поименно гласуване  

 
 Поименно 

гласуване 
 Поименно 

гласуване 
Ангелина  Стоичкова за Камелия  Трифонова за 
Бойко  Димитров за Крум  Милетиев за 
Борис  Тачев за Любомир Бояджиев  ---- 
Валерия  Тодорова ---- Любомир  Иванов за 
Валтер  Аспарухов за Найден  Найденов за 
Веселин Игнатов ---- Нистор  Каменов ---- 
Диман Костадинов за Павел  Цочев за 
Димитър  Аврамов за Петко  Петков за 
Димитър  Йотински за Пламен  Мечков за 
Емил  Ангелов за Росен Белчев за 
Златко  Тодоров ---- Светозар Григоров за 
Ивайло  Георгиев за Светлин Николов за 
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Ивайло  Петров за Станислав Станоев за 
Иван  Славчов за д-р Тодоров ---- 
Иво  Гигов за Тодор  Тодоров за 
Иво  Иванов за Христо  Кастрев за 
Ивета  Станкова  за 

 
27 / 0 / 0 
Приема се 

Решение 
№172 

На основание чл. 21, ал.1, т. 8 от ЗМСМА, във връзка с чл. 193, ал. 4 от ЗУТ 
Общински съвет - Монтана 

Реши: 
1. Общински съвет гр. Монтана дава съгласие на Габриел Николаев Гаврилов, 

собственик на имот № 156001, по картата на възстановената собственост на с.Трифоново, да 
изработи проект  за  ПУП – парцеларен план за трасе на водопровод, преминаващо през 
общински имот № 113017. 

2. Учредява право на прокарване и възникването на сервитут на водопроводно 
отклонение с дължина 65 линейни метра през имот № 113017 по картата на възстановената 
собственост на с. Трифоново за захранване на имот № 156001, след одобряване на ПУП – 
парцеларен план и заплащане на  полагащото се обезщетение. за засегнатата площ в полза на 
Община Монтана в размер на 1040,00 лева, определено от комисията по чл. 210 от ЗУТ, 
назначена със Заповед № 858 от 18.04.2008 г.  на кмета на община Монтана. 

3. Възлага на Кмета на Община Монтана да проведе предвидените в ЗУТ процедури. 
 
ТОЧКА ШЕСТНАДЕСЕТА: 08-01-163/01.09.08 г. Докладна записка от Златко Живков – 

Кмет на Община Монтана, относно молба от Стефка Георгиева Ангелова за  опрощаване на 
дължими държавни вземания /здравно  осигурителни вноски и ДОО/. 

 
Г-Н СВЕТЛИН НИКОЛОВ: Преминаваме към т.16 от Дневен ред с №163. Гласува се 

обикновено. Има направено предложение на една от комисиите и подкрепено от други, да отпадне 
текста след г-жа Стефка Георгиева Ангелова , което е пояснително и не е необходимо да бъде в 
решението. Моля вносителите, ако има нещо. От залата? Не виждам. Тъй като няма възражение няма да 
гласувам отпадане на текста и подлагам на гласуване: Изразява мнение да не се опрощават дължимите 
здравноосигурителни вноски към фонд “Здравно осигуряване” и ДОО на госпожа Стефка Георгиева 
Ангелова. Моля, онези от вас, които са “за” този текст на решение да гласуват “за” 

26 / 0 / 1 
Приема се 

Решение 
№173 

Във връзка с  т. 2 от преписка № 94-00/1233 от 07.05.2008 г. на Администрацията 
на Президента  

Общински съвет - Монтана 
Реши: 

Изразява мнение да не се опрощават дължимите здравноосигурителни вноски към фонд 
“Здравно осигуряване” и ДОО на госпожа Стефка Георгиева Ангелова.   

 
ТОЧКА СЕДЕМНАДЕСЕТА: 08-01-177/04.09.08 г. Докладна записка от Златко Живков – 

Кмет на Община Монтана, относно окончателно заличаване на “Обредни дейности” ЕООД (л) 
 
Г-Н СВЕТЛИН НИКОЛОВ: Преминаваме към т.17, а именно влезналата допълнително точка 

относно допълване на Решение №111/26.06.08 г. От администрацията? Няма. От залата? Тук е и 
ликвидатора, ако имате нещо към него. Той предложи изрично да запишем в т.2 “не разпределя 
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имущество поради липса на такова”. Това е коректния текст които кореспондира и с приватизационния 
баланс и с отчета и с отчета за годината. С това допълнение, моля онези от вас, който са съгласни да 
гласуват за това предложение да гласуват с обикновено гласуване 

26 / 0 / 0 
Приема се 

Решение 
№174 

На основание чл. 270, ал.2 и чл. 273, ал.1 от Търговския закон и чл.9 от Наредбата 
за упражняване правата на собственост върху общинската част от капитала на 

търговските дружества  
Общински съвет - Монтана 

Реши: 
Допълва Решение № 111 от 26.06.2008 г на Общинския съвет - Монтана със  следното: 
1. Приема Баланса, годишният отчет и пояснителният доклад  към  същите на 

“Обредни дейности” ЕООД (л) 
2. Утвърждава протокола за приемане на ликвидационния баланс, на пояснителния 

доклад към баланса, на годишният отчет на  ликвидатора и не разпределя имущество на 
“Обредни дейности” ЕООД (л) поради липса на такова. 

 
Г-Н СВЕТЛИН НИКОЛОВ: С това основните точки от Дневния ред се изчерпват. 
 
ТОЧКА ОСЕМНАДЕСЕТА: Питания. 
 
Г-Н СВЕТЛИН НИКОЛОВ: последна точка питания към Кмета на Община Монтана. От 

предишни сесии останали питания имаше по които са дадени писмени отговори на Златко Тодоров 
който не е в залата и на г-н Ивайло Георгиев, който не е пълен и е от институции ставаше въпрос за 
с.Клисурица за взривовете. Георгиев искаш ли да вземеш отношение? Тъй като Златко Тодоров го няма 
в залата на следващата сесия ще коментираме неговото питане и отговора.  

Моля за питания към Кмета на Община Монтана. Не виждам.  
Закривам шестнадесетата редовна сесия на ОбС – Монтана. 
 
 
 
Заседанието бе закрито в 16,00 часа 
 
 
 
 
Протоколчик:…………………. 

/Мария Петрова/  
 

Председател ОбС:…………………… 
/Светлин Николов/ 
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